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Protokół Nr XV/16 z XV Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego 

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli,  

przy ul. Podleśnej 15, dnia 23 lutego 2016 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 16:00 zakończenie o godzinie 16:25 

W momencie rozpoczęcia posiedzenia na sali obecnych było 20 radnych. Po stwierdzeniu prawomocności 

obrad do posiedzenia dołączył radny Marek Tyza. Od tej pory udział w Sesji brało 21 radnych. Nieobecni 

byli radni: Marek Kopera oraz Wojciech Korkowski.  

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres. 

Posiedzenie protokołowała Magdalena Sołtys-Kurek. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy pomiędzy Powiatem Stalowowolskim a Województwem Podkarpackim 

w sprawie określenia szczegółowych zasad współpracy przy realizacji projektu: „PSIP – 

PODKARPACKI SYSTEM INFORMACJI PRZESTRZENNEJ”. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego na 2016 rok. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2016-2025. 

6. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres otworzył obrady na wniosek Zarządu Powiatu 

formułą: „Otwieram XV Sesję Rady Powiatu Stalowowolskiego”. Przewodniczący przywitał przybyłych 

radnych, przedstawicieli starostwa, zaproszonych gości oraz przedstawicieli lokalnych mediów – 

prasy, radia, telewizji miejskiej. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres na podstawie listy obecności Radnych stwierdził 

prawomocność obrad. Listę obecności dołączono do protokołu. 

Do obrad dołączył radny Marek Tyza. 
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Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Radny Zygmunt Cholewiński skierował wniosek do Zarządu Powiatu, aby w porządku obrad 

nadzwyczajnej sesji wprowadzony był punkt „wolne wnioski”. Przewodniczący Rady Powiatu 

Ryszard Andres poinformował, że termin najbliższej Sesji przewidziany jest na dzień 21 marca na 

godz. 15:00. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał czy są wnioski dotyczące zmian 

w proponowanym porządku obrad. Wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący przedstawił porządek 

obrad Sesji. 

 

Ad. 3 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy pomiędzy Powiatem Stalowowolskim a Województwem Podkarpackim w 

sprawie określenia szczegółowych zasad współpracy przy realizacji projektu: „PSIP – 

PODKARPACKI SYSTEM INFORMACJI PRZESTRZENNEJ”. 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Andrzej 

Winiarczyk. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał Komisję Budżetu, Finansów 

i Rozwoju Gospodarczego o opinię do projektu uchwały. Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów 

i Rozwoju Gospodarczego Jan Nowak poinformował, że opinia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego jest pozytywna. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał czy są 

jeszcze uwagi lub pytania. Nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem 

uchwały. 

Głosów „za” – 21, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” –  0. 

Uchwała Nr XV/110/2016 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy pomiędzy Powiatem Stalowowolskim a Województwem Podkarpackim 

w sprawie określenia szczegółowych zasad współpracy przy realizacji projektu: „PSIP – 

PODKARPACKI SYSTEM INFORMACJI PRZESTRZENNEJ” została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 4 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w  

 budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2016 rok. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa. Przewodniczący Rady Powiatu 

Ryszard Andres zapytał Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego o opinię do projektu 

uchwały. Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Jan Nowak 

poinformował, że opinia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał czy są jeszcze uwagi lub pytania. Nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

Głosów „za” –  21, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” –  0. 

 Uchwała Nr XV/111/2016 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego na 2016 rok została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 5  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2016-2025. 

 Projekt uchwały omówiła Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa. Przewodniczący Rady Powiatu 

Ryszard Andres zapytał Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego o opinię do projektu 

uchwały. Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Jan Nowak 

poinformował, że opinia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał czy są pytania, uwagi, propozycje zmian. Nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

Głosów „za” – 21, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” –  0 

Uchwała Nr XV/112/2016 Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2016-2025 została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 6   Zamknięcie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zamknął obrady Sesji wypowiadając formułę 

”Zamykam obrady XV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego”. 

 

Protokołowała: 

Magdalena Sołtys-Kurek     Ryszard Andres 

 
 Przewodniczący Rady Powiatu 
 (podpisano bezpiecznym podpisem elektronicznym) 
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